
Kaupunginhallitus § 311 19.10.2020
Kaupunginvaltuusto § 87 16.11.2020

Valtuutettu Jarkko Kanervan ym. valtuustoaloite liikunta- ja
kulttuuripalvelujen kehittämisestä

738/00.07.01/2020

Kaupunginvaltuusto 13.03.2017 § 25

Valtuutettu Jarkko Kanerva luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
kah den valtuutetun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Tulossa olevan sote-uudistuksen jälkeen kunnan tärkeimpiä tehtäviä ovat
kou lu tuk sen ja varhaiskasvatuksen järjestäminen, kaavoitusasioiden hoito
ja elinkeinoelämän edistäminen sekä väestön hyvinvointia edistävät en na-
koi vat toimet.

Ennaltaehkäiseviin toimiin kuuluvat mm. fyysistä hyvinvointia edistävät lii-
kun ta pal ve lut ja henkistä hyvinvointia ylläpitävät kulttuuripalvelut. Esi täm-
me, että Naantalin liikuntapalveluja kehitetään kunnostamalla tähän tar koi-
tuk seen tukikohdaksi Suovuoren kartano (entinen ratsastuskeskus), jonka
ym pä ris tös sä kulkevat kaupungin parhaat ja eniten käytetyt latu-urat ja pu-
ru ra dat. Samalla tulisi ulkoilureittiyhteydet alueelta Raision kaupungin rei-
tis töön kunnostaa ja varustaa opastein. Alueelta löytyisi ehkä myös par tio-
lais ten käyttöön sopiva tila.

Kulttuuripalveluja voitaisiin kehittää varaamalla päivähoitotoiminnasta mah-
dol li ses ti pian vapautuva Raatihuoneen kiinteistö kulttuuriyhdistysten käyt-
töön. Talo toimisi monipuolisesti niin kesäisin kuin talviaikaankin. Ym pä ri-
vuo ti se na toimintatilana ja kulttuurikahvilana se tarjoaisi myös tietoa ta pah-
tu mis ta ja yritysten aukioloista."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.

Kaupunginhallitus 20.03.2017 § 101

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen sivistysvirastolle
ja ti la lai tok sel le yhteistyössä valmisteltavaksi ja mahdollisia
toi men pi tei tä varten.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.”

Kaupunginhallitus 19.10.2020 § 311

Liikuntasihteeri Maija Puolakanaho:



Teknisen lautakunnan talousarviossa on vuodelle 2020 varattu 30 000 eu-
ron määräraha Suovuoren liikunta-alueen kehittämiseen.  Alueesta on teh-
ty nettipohjainen asukaskysely (noin 530 vastausta) Vastauksista on tehty
yh teen ve to, jota on käsitelty ympäristöviraston ja liikuntapalveluiden yh tei-
ses sä palaverissa. Suovuoren alueesta on myös käyty suunnittelijan kans-
sa tarjousneuvottelu.Tämän vuoden aikana Suovuoren alueen suun ni tel ma
on valmis.

Kulttuuri- ja viestintäsihteeri Anu Anttila, talouspäällikkö Timo Saarioja kiinteistöpäällikkö Pekka Alm:

Raatihuone on edelleen varhaiskasvatuksen käytössä päiväkotina. Raa ti-
huo neen vapautuessa päiväkotikäytöstä muutaman vuoden päästä sen
käyt tö tar koi tus arvioidaan osana palveluverkkouudistuksen yhteydessä va-
pau tu vien muidenkin tilojen käyttöä. Kokonaisuuden suunnittelu on annettu
ti la lai tok sen tehtäväksi. Aloite otetaan huomioon vapautuvien tilojen käyt-
töä pohdittaessa.

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus

 merkitsee sivistysviraston ja tilalaitoksen valtuutettu
Jark ko Ka ner van ym. aloitteeseen antaman selvityksen
tie dok seen ja saattaa sen valtuuston tietoon

 ehdottaa valtuustolle, että valtuutettu Jarkko Kanervan
ym. aloi te merkitään loppuun käsitellyksi.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.
Kaupunginvaltuusto 16.11.2020 § 87

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginvaltuusto merkitsee sivistysviraston ja tilalaitoksen
valtuutettu Jarkko Kanervan ym. aloitteeseen antaman
selvityksen tiedokseen.

Valtuutettu Jarkko Kanervan ym. aloite merkitään loppuun
käsitellyksi.

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Kaupunginhallituksen ehdotus hyväksyttiin.


